
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 1.9.21. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Ninett, Heidi, Katrine og Stine 
Fraværende: Chanette 

 
• Godkendelse af dagsorden 

 
• Punkter fra Driftskontoret 

 
 Aktivitetslisten: 

 
• Helhedsplan 

Intet nyt 
 

• Videoovervågning af vaskeriet 

Intet nyt 
 

• Opvaskemaskine fælleshus 
Intet nyt 

 
• Fælleshusets loftsbelysning 

Intet nyt 
 

• Parkering 
Intet nyt 

 
• El ladestationer 

Intet nyt 
 

• Flisebelægning 

Intet nyt 
 

• SF-sten omlægges på ved Y-sti Granskoven 25 og Egeskoven 158 
Intet nyt 

 
 

 
 

 
 

 
 



• Punkter til Driftskontoret 

 
• Helhedsplan 

Der er tilføjet ønske om at få tilgængelighedsboliger med i 
helhedsplanen.  

 
• Videoovervågning af vaskeriet 

Forslaget blev godkendt på afdelingsmødet. Der skal derfor søges 

om godkendelse hos Politiet for, at opsætte dette. 
Der kommer skilt op om alderskrav for brug af maskinerne i 

vaskeriet 
 

• Fælleshusets loftsbelysning 
Katrine vil tage fat i deres kontaktperson i AA El-service, så vi kan 

aftale et møde engang i november, for at kigge nærmere på den 
nye belysning til fælleshuset 

 
• Parkering 

Forslaget om nye p-pladser ved Egeskoven blev vedtaget på 
afdelingsmødet. 

Katrine sætter forarbejdet i gang i forhold til tilladelse om opførsel 
af p-pladser samt øvrig planlægning. Opførslen sker først i 2022. 

 

Forslaget om ATP parkeringspladser ud for Granskoven 79 – 109 
blev vedtaget med ændringsforslag om opsætning af 22 p-pladser i 

stedet for 26, som forslaget lød på, da de 4 pladser bliver byttet ud 
med to grønne ”tunger” 

 
• El ladestationer 

Der bliver klargjort til el ladestandere, når der etableres nye 
parkeringspladser 

 
• Flisebelægning 

Det er vedtaget, at der skal være en ny p-plads, så punktet er ikke 
længere relevant 

 
• SF-sten omlægges på ved Y-sti Granskoven 25 og Egeskoven 158 

Orientering fra driften er, at omlægningen bliver udført i slut 

september eller start oktober.  
 

• Skilt med ordensreglement  
Punkt på afdelingsmødet, som blev godkendt at vi skal arbejde 

videre med. 
Vi vil gerne have indhente et tilbud på nyt tag til overdækningen 

ud for nr. 93-95. Det skal være trapez plader 
 

 
 

 
 



 

 
• Opfølgning af sager 

 
• Fælleshus 

Intet nyt 
 

• Vedligeholdelsesreglement 

Vi har haft en drøftelse om dette med driften. Der arbejdes videre 
med det 

 
• Nyt fra formanden 

 
• Afdelingsmøde herunder vedtaget forslag 

Følgende punkter blev - udover ovenstående - også vedtaget på 
afdelingsmødet: 

 
• Molokker 

 
• Parkeringsvagt 

Vi påtænker at tage et møde med driften og Thomas fra City 
parkering for at tale nærmere om planlægning og igangsættelse.  

 

• Støjdæmpende underlag 
Heidi og Ninett tager et møde med Henrik fra AP-leg for at finde 

den rigtige løsning 
 

• Økonomistatus 
 

• Intet nyt 
 

• Evt. 


